

Program Bubur Lambuk PTAR 2016

16 Jun 2016 - Program Bubur Lambuk PTAR 2016 yang dianjurkan oleh Perpustakaan Tun Abdul Razak (PTAR) telah berlangsung dengan jayanya di Perkarangan Foyer, berdekatan pintu utama staf PTAR. Program yang dilaksanakan setiap tahun di bulan Ramadan ini bertujuan untuk meningkatkan ukhuwah dan semangat muafakat dalam kalangan warga PTAR. Agihan bubur lambuk oleh Encik Noor Hidayat Adnan, Ketua Pustakawan UiTM telah dibuat kepada semua staf PTAR termasuk Perpustakaan UiTM Cawangan Selangor.



Antara staf yang terlibat menjayakan Program Bubur Lambuk PTAR 2016

SIDANG REDAKSI

Penasihat

En. Noor Hidayat Adnan



Editor

Pn. Roslina Mohamad Ali



Pengurus Produksi

Pn. Hajah Wan Norizan Wan Mansor



Wartawan

En. Mohd Hazrul Mohd Hussin



Grafik

Pn. Ain Nur Munirah Abdullah
En. Zawawi Hussain



Foto

Pn. Rostinah Mujir



Idea, Konsep dan Terbitan
Bahagian Penerbitan, PTAR

Taklimat Pengurusan Risiko PTAR

Pada 3 Jun 2016, Perpustakaan Tun Abdul Razak (PTAR) telah menganjurkan taklimat Pengurusan Risiko di Bilik Seminar PTAR Utama. Taklimat disampaikan oleh penceramah jemputan YBhg. Prof. Dr. Hj. Nor'azam Mastuki, Ketua Unit Pengurusan Risiko UiTM bertujuan untuk memberi pendedahan tentang rangka kerja pengurusan risiko dan metodologi serta kaedah bagi mengenalpasti, mengukur, memantau, mengawal dan menilai risiko dalam perpustakaan.



Ybhg. Prof. Dr. Hj. Nor'azam Mastuki ketika memberikan taklimat



Antara staf yang hadir ketika sesi taklimat

Kursus Document Management Module di KM Portal PTAR

Bahagian Pengurusan Sistem Perpustakaan, Jabatan Perkhidmatan Perpustakaan telah menganjurkan Kursus *Document Management Module* di KM Portal @ PTAR.

Tarikh : 15 Jun 2016 (Rabu)

Masa : 8.30 pagi – 4.30 petang

Tempat : Pusat IT, PTAR 1

Penceramah : Encik Shahrol Nizam Johol (Pustakawan Kanan)

Fasilitator : Encik Mohd Fareez bin Mohd Zaini (Pembantu Perpustakaan)

Objektif taklimat ini diadakan bertujuan untuk :-

- Memberi kefahaman dan kemahiran penggunaan Modul *Document Management* di KM Portal.
- Meningkatkan kefahaman *access level* di dalam Modul *Document Management*.
- Menunjukkan tatacara penggunaan modul secara *hands-on*.



Antara staf yang mengikuti kursus *Document Management Module* di KM Portal @ PTAR

Program Jalinan Mahabbah

Perpustakaan Tun Abdul Razak (PTAR) telah menerima lawatan dari 46 orang anak-anak yatim yang dianjurkan oleh Pengurusan Kolej Teratai dengan kerjasama Staf Residen Kolej, Jawatankuasa Perwakilan Kolej (JPK) Kolej Kediaman Teratai dan Sekretariat Kolej Teratai di bawah program Jalinan Mahabbah pada 18 Jun (Sabtu). Tujuan lawatan ini adalah untuk memberi pendedahan awal kepada anak-anak yatim mengenai suasana belajar di pusat pengajian tinggi khususnya UiTM di samping meningkatkan motivasi kepada mereka untuk berjaya.



Antara anak - anak yatim yang membuat lawatan di PTAR

TAZKIRAH BULANAN

'Indahnya Ramadan'

Tarikh : 24 Jun 2016 (Jumaat) / 19 Ramadhan 1437h

Masa : 8.30 - 9.30 pagi

Tempat : Bilik Seminar PTAR

Penceramah : Ustaz Shahrulnizam Akhsan

Tajuk Tazkirah : Indahnya Ramadan



Ustaz Shahrulnizam ketika menyampaikan takzilah



Antara staf yang hadir pada majlis takzilah

“ A library is a place that is a repository of information and gives every citizen equal access to it. That includes health information. And mental health information. It's a community space. It's a place of safety, a haven from the world. ”

Neil Gaiman

